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نهضت ملی مسکن در شهرستان بوانات و رویکردهای توسعه با مشارکت بنیاد مسکن
کریم محمدی، مدیر بنیاد مسکن شهرستان بوانات بر لزوم بهرهگیری از همه ظرفیتهای پیش رو برای تامین مسکن شهری و شتاب بخشی در اجرای
طرح نهضت ملی مسکن در این شهرستان تاکید کرد و افزود: افق آینده طرح نهضت ملی مسکن در این شهرستان درخشان است و اهداف والایی برای

آن تعریف شده است.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، محمدی در جلسه مشترک ادارات بنیاد مسکن انقلاب اسلامی و اداره راه و شهرسازی شهرستان بوانات که
با حضور مدیران و کارشناسان هر دو اداره و نمایندگان ادارات کل هر دو دستگاه در اداره بنیاد مسکن انقلاب اسلامی شهرستان بوانات برگزار شد در

خصوص اجرای طرح نهضت ملی مسکن و لزوم تداوم آن تاکید کرد.
مدیر بنیاد مسکن شهرستان بوانات با بیان اینکه زمین مناسب برای اجرای این طرح از سوی راه و شهرسازی در اختیار بنیاد مسکن قرار میگیرد افزود:
دولت با تامین یک میلیون واحد مسکونی در سال طرح نهضت ملی مسکن را کلید زده است و در شهرستان بوانات هم شاهد آغاز این طرح و اجرای

مراحل مختلف آن هستیم.
وی ادامه داد: تکلیف دولت ، اجرای نهضت ملی مسکن است؛ اما به دنبال مسکنسازی صرف نیستیم بلکه هدف، ایجاد شهر هویتمحور مبتنی بر
زیست اسلامی است و باید به این هدف در چندسال آینده برسیم. شهرستان بوانات ظرفیت های بی بدیل دراین عرصه دارد که باید از آن استفاده

مناسب گردد.
محمدی در ادامه برخی از اهداف طرح نهضت ملی مسکن را برشمرد و در ادامه میزان واریزی وجه اولیه متقاضیان در طرح نهضت ملی مسکن را 40
میلیون تومان اعلام کرد و افزود: عملیات اجرایی پروژهها پس از واریز این وجه و کمک تسهیلات در نظرگرفته شده آغاز خواهد شد؛ در این راستا تلاش
داریم با مدیریت بحث زنجیره تولید مصالح ساختمانی با کیفیت، قیمت تمام شده واحدها را به حداقل رسانده و با همین میزان تسهیلات و وجه اولیه

واحد های مسکونی با متراژ مشخص شده را احداث و به متقاضیان تحویل دهیم.
این مقام مسئول از پرداخت اقساط بلند مدت ماهیانه در این طرح خبر داد و گفت: طبق سیاست اولیه و برای به حداقل رساندن هزینه ساخت واحدها

تلاش بود تا هزینه زمین از قیمت واحدها حذف شود؛ برخی از اراضی خارج از محدوده و الحاقی نیاز به آمادهسازی در ابعاد زیربنایی و روبنایی دارند.
نمایندگان مسکن و شهرسازی و کارشناسان حاضر در این نشست نیز به بیان نقطه نظرات کارشناسی پیرامون چگونگی شتاب بخشی به اجرای این طرح

پرداختند.


